
Jegyzőkönyv 
 
Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2011.  június 29. 
napján megtartott soros nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Benke Marcell alpolgármester, Bodzás 
István, Jancsik Zoltán, Mikulán László, Perneki László, Vetró Józsefné képviselő. 
 
Meghívottak: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné 
pü. csop. vez.,  Kincses Ferenc C.K.Ö elnök,  Schüszler Istvánné intézményvezető, 
Nemes Imre KÖVITE-PLUSZ Kft. képviselője 
 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 
valamennyi résztvevőjét. 
Külön tisztelettel köszöntöm: Schüszler Istvánné intézményvezetőt és Kincses Ferencet, 
a Cigány Kisebbségi Önkormányzat elnökét, Nemes Imrét a KÖVITE-PLUSZ Kft. 
képviselőjét.  
 
Megállapítom, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 7 fő, az ülés határozatképes, 
azt megnyitom. 
 
Javasolom, hogy a nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek 
 
Jancsik Zoltán és  Bodzás István képviselőket válasszuk meg. 
 
Kérem, aki a javaslattal egyetért, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7  igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
105/2011. (VI. 29.) Kt.h. 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-Testülete a 2011. június 29-én 
megtartott soros nyílt és zárt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek Jancsik Zoltán és 
Bodzás István képviselőt megválasztotta. 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
Ülésünkön az alábbi napirendek megtárgyalását javasolom: 
 
Napirend előtt: 
1.) Tájékoztató a pénzügyi helyzetről 
2.) Tájékoztató a benyújtott pályázatokról 
 
Napirend: 
1.) Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt 
határidejű határozatokról 
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2.) Önkormányzati társulások működésének értékelése 
3.) Beszámoló a Makói Kistérség Többcélú Társulásának tevékenységéről 
4.) Beszámoló a Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú 
Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény munkájáról 
5.) Az Önkormányzat által fenntartott oktatási-nevelési intézményekben indítható 
csoport- és osztálylétszámok meghatározása 
6.) Beszámoló a Városi Könyvtár munkájáról 
7.) Szennyvíz beruházás önerő biztosításához szükséges döntések meghozatala 
8.) Rendeletalkotás hivatali időn és hivatali helységen kívüli házasságkötés 
engedélyezésének szabályairól 
9.) Önkormányzati és államigazgatási feladatok ellátására körjegyzőség alakításáról 
szóló megállapodás módosítása 
10.) Ambrózfalván létesítendő jegyzői jogviszonyhoz hozzájárulás 
11.) Közalkalmazottak étkezési hozzájárulás előirányzatának zárolása 
12.) 2011. évi költségvetési rendelet módosítása 
13.) Csanádpalotáért Közalapítvány beszámolója 
14.) Vagyonrendelet módosítása 
15.) Csanádpalotai Lovas Egyesület részére tulajdonosi hozzájárulás megadása 
és a tegnapi nap folyamán pótlólag megküldött előterjesztés a 
16.) Közbeszerzési szabályzat jóváhagyása 
 
ZÁRT ülés: 
1.) Kitüntető címek adományozása – díszpolgári cím „Csanádpalotáért” kitüntető cím 
 
Van-e valakinek az ismertetett napirendi pontokkal kapcsolatban észrevétele, javaslata? 
 
Bodzás István képviselő: Szeretném kérni, hogy a napirendek megtárgyalásának során 
változtassunk. Először a Dér István Általános Iskola,  Napsugár Óvoda és Bölcsőde 
Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény munkájáról szóló beszámolót, utána 
az önkormányzat által fenntartott oktatási-nevelési intézményekben indítható csoport- 
és osztálylétszámok meghatározását, a közalkalmazottak étkezési hozzájárulás 
előirányzatának zárolását, valamint a szennyvíz beruházással kapcsolatban a 
könyvvizsgáló jelentés megtárgyalását és ehhez kapcsolódóan a költségvetési rendelet 
megtárgyalását utolsó napirendként. 
 
Kovács Sándor polgármester: Tehát akkor a napirendek tárgyalása a következőképpen 
változik.  
 
1.) Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt 
határidejű határozatokról 
2.) Beszámoló a Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú 
Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény munkájáról  
3.) Az Önkormányzat által fenntartott oktatási-nevelési intézményekben indítható 
csoport- és osztálylétszámok meghatározása 
4.) Közalkalmazottak étkezési hozzájárulás előirányzatának zárolása 
5.) Önkormányzati társulások működésének értékelése 
6.) Beszámoló a Makói Kistérség Többcélú Társulásának tevékenységéről 
7.) Beszámoló a Városi Könyvtár munkájáról 
8.) Rendeletalkotás hivatali időn és hivatali helységen kívüli házasságkötés 
engedélyezésének szabályairól 
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9.) Önkormányzati és államigazgatási feladatok ellátására körjegyzőség alakításáról 
szóló megállapodás módosítása 
10.) Ambrózfalván létesítendő jegyzői jogviszonyhoz hozzájárulás 
11.) 2011. évi költségvetési rendelet módosítása 
12.) Csanádpalotáért Közalapítvány beszámolója 
13.) Csanádpalotai Lovas Egyesület részére tulajdonosi hozzájárulás megadása 
és a tegnapi nap folyamán pótlólag megküldött előterjesztés  
14.) Közbeszerzési szabályzat jóváhagyása  
15.) Vagyonrendelet módosítása 
16.) Szennyvíz beruházás önerő biztosításához szükséges döntések meghozatala 
17.) Kitüntető címek adományozása – díszpolgári cím „Csanádpalotáért” kitüntető cím 
 
Aki a napirenddel egyetért, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Köszönöm, megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozza: 
 
106/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011. június 29-i ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 
1.) Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a 
lejárt határidejű határozatokról 
2.) Beszámoló a Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde 
Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény munkájáról  
3.) Az Önkormányzat által fenntartott oktatási-nevelési intézményekben 
indítható csoport- és osztálylétszámok meghatározása 
4.) Közalkalmazottak étkezési hozzájárulás előirányzatának zárolása 
5.) Önkormányzati társulások működésének értékelése 
6.) Beszámoló a Makói Kistérség Többcélú Társulásának tevékenységéről 
7.) Beszámoló a Városi Könyvtár munkájáról 
8.) Rendeletalkotás hivatali időn és hivatali helységen kívüli házasságkötés 
engedélyezésének szabályairól 
9.) Önkormányzati és államigazgatási feladatok ellátására körjegyzőség 
alakításáról szóló megállapodás módosítása 
10.) Ambrózfalván létesítendő jegyzői jogviszonyhoz hozzájárulás 
11.) 2011. évi költségvetési rendelet módosítása 
12.) Csanádpalotáért Közalapítvány beszámolója 
13.) Csanádpalotai Lovas Egyesület részére tulajdonosi hozzájárulás megadása 
és a tegnapi nap folyamán pótlólag megküldött előterjesztés a 
14.) Közbeszerzési szabályzat jóváhagyása  
15.) Vagyonrendelet módosítása 
16.) Szennyvíz beruházás önerő biztosításához szükséges döntések meghozatala 
17.) Kitüntető címek adományozása – díszpolgári cím „Csanádpalotáért” 

kitüntető cím 
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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Mielőtt a napirendek tárgyalására kerül sor, kérem, akinek kérdése, interpellációja van, 
azt tegye meg. 
 
Bodzás István képviselő: Néhány szülő megkeresett a bölcsőde udvarral kapcsolatban. 
Közösségi munka címén szeretnének ott tevékenykedni.  
 
Mikulán László képviselő: Bejegyzésre került a bíróságon egy egyesület, Összefogás 
Csanádpalotáért egyesület címen. Alapító tagjai több civil rendezvényen részt vettek. 
Ilyen volt pl. a kopjafaavatás, Török Pál látogatása, aki rendhagyó történelemórát 
tartott, Vincze Gábor történész látogatása, aki a felső tagozatosok segítségével 
megemlékezett a Trianoni évfordulóról. Most szombaton ez a szervezet vendégül látta a 
Vakok és Gyengénlátók Egyesületének, a Cukorbetegek Egyesületének, a 
Mozgáskorlátozottak Egyesületének makói csoportjait. Hallhattak egy előadást 
Csanádpalota múltjáról, történelméről, majd ezt követően megnézték településünk 
nevezetességeit és elfogyasztottak egy ebédet.  
A múltkori testületi ülésen felvetettem, hogy az autópálya építése kapcsán az 
elgyomosodott területeket valamilyen módon kezelni kellene. Akkor azt az ígéretet 
kaptam, hogy egy levélben megkeresik a kivitelezőt, hogy a területet tegye rendbe. Ez 
okafogyottá vált, mivel  a gaz már 2 m magas. A temetőben elfogytak a locsolókannák, 
kérem pótoljuk. Azokban az esetekben, amikor valamilyen civilszervezet meghívást kap 
és viszik településünk jó hírnevét, és az iskolabuszt veszik igénybe, mérsékeljék a busz 
díját. A kressz táblák elhelyezését már régebben is említettem. A bölcsőde előtt 
megépült a parkoló és a Fészek és a Szent István utca kereszteződésénél nincs 
elhelyezve az elsőbbségadás tábla. Véleményem szerint ott jobb kéz szabály érvényes. 
Balesetveszélyes a kialakult forgalmi helyzet. 
 
Kovács Sándor polgármester: Az autópályával kapcsolatban valószínű, hogy a 
Növény Egészségügyi Állomás fogja megkeresni a kivitelezőt, de félő, hogy mást is. 
Annak idején 10 db locsoló kannát vittünk ki a temetőbe, amennyiben hiányzik, 
pótoljuk. Örvendetes az új civilszervezet alakulása, sok sikert a munkájukhoz. Az 
iskolabusz a civilszervezeteknek a rendelkezésére állt eddig is, az önkormányzat az 
üzemeltetéséhez 1,6 millió Ft-tal járul hozzá. Amennyiben a csoport vezetője megkeres, 
akkor tudunk segítséget nyújtani. A Fészek utca alárendelt út, ha indokolt, akkor ki 
fogjuk helyezni az elsőbbségadás táblát.  
 
Kérem, hogy aki az interpellációs kérdésekre adott választ elfogadja kézfelnyújtással, 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület az interpellációs kérdésekre adott választ, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
107/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy: Interpellációra adott válasz elfogadása 
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H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011. június 26-i 
soros nyílt ülés interpellációs kérdéseire adott válaszokat elfogadta. 

 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A napirendek tárgyalása előtt: 
 

• Tájékoztató a pénzügyi helyzetről (írásos anyag csatolva) 
 

Kovács Sándor polgármester: Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. 
 
Vetró Józsefné képviselő: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
elfogadásra javasolja.  
 
Mikulán László képviselő: A pénzügyi helyzetről szóló tájékoztatót teljesen más 
szerkezetbe kapjuk meg, mint régebben. Kérem, hogy pontosítsunk, mert vitára ad okot, 
ilyen volt a képviselők tiszteletdíjának nettó díja, mit hol szerepeltetünk.  
 
Kovács Sándor polgármester: Kérem, hogy a Képviselő-testület a tájékoztatót vegye 
tudomásul. 
 
Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
108/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy: Tájékoztató az önkormányzat pénzügyi helyzetéről 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat május 
havi pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Csanádpalota Város polgármestere 
2.) Csanádpalota Város jegyzője 
3.) Csanádpalota Város Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi Csoportja 

 
• Tájékoztató a benyújtott pályázatokról (írásos anyag csatolva) 

 
Kovács Sándor polgármester: Az anyag kiadása óta a parlagfüves pályázat nyert. 
Pályázni maximum 250 E Ft-ra lehetett. A pályázat 1 fűkasza vásárlását, 
védőfelszerelést, a lakosság felé szórólap terjesztését teszi lehetővé.  
 
Kérem, hogy a Képviselő-testület a tájékoztatót vegye tudomásul. 
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Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza:  
 
109/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy: Tájékoztató a pályázatokról 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat és 
intézményei által benyújtott pályázatokról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Csanádpalota Város polgármestere 
2.) Csanádpalota Város jegyzője 

  
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Ezek után rátérünk a napirendi pontok tárgyalására. 
 
1. sz. n a p i r e n d: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, 
beszámoló a lejárt határidejű határozatokról (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a tájékoztatót, illetve beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
110/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt 
határidejű határozatokról 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a  két ülés között történt 
fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót, a lejárt határidejű határozatokról 
szóló beszámolót elfogadja. 

 
2. sz. n a p i r e n d: Beszámoló a Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és 
Bölcsőde Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény munkájáról (írásos 
anyag csatolva) 
 
Schüszler Istvánné intézményvezető: A beszámoló tartalmazza az éves munka 
értékelését, de a tanévzárással kapcsolatosan szeretném kiegészíteni, illetve 
hangsúlyozni a Dér István Általános Iskolai Tagintézményben történt eseményeket, 
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melyek összegzésére a nevelőtestület beszámolója alapján a testületi ülésre leadott 
anyag határideje után került sor.  
Nevelőmunka területén: A szülőkkel való kapcsolattartás érdekében, a közös nevelési 
tevékenység kialakításáért 3-4 szülői értekezlet megtartására került sor osztályonként. A 
szülői értekezletek mellett számos esetben személyes megbeszélések zajlottak a 
gyerekek érdekében.  
A veszélyeztetett és hátrányos helyzetű tanulók megsegítésére minden nevelő, de 
különösen az osztályfőnökök, szoros kapcsolatot tartottak a gyermek- és ifjúságvédelmi 
felelőssel. Ha bármilyen probléma adódott, rögtön jelzéssel éltek az illetékesek felé. 
Az osztálykirándulásoknak, közös programoknak rendkívüli közösségépítő hatása van. 
Sajnos az anyagi háttér miatt egyre nehezebbé válik ezek megszervezése. Az iskolai 
közösségi programok is eredményesek voltak. Ennek keretében volt rendőrségi előadás 
a bűnözés és drogfogyasztás megelőzésére; rendhagyó történelem óra a múlt jobb 
megértésére. Itt került sor a tudatos környezetvédelem megszervezésére, különböző 
hulladékgyűjtési akciók lebonyolítására. 
A környezet szépítése mindenkinek közös feladata volt, gyermeknek és felnőttnek 
egyaránt. Az otthonos környezet kialakítása, a tantermek dekorálása, valamint a tágabb 
környezet rendben tartása mindenkinek adott tennivalót. 
Oktatómunka területén: A nevelők elsődleges feladata minden tanévkezdés előtt a 
tanmenetek írása, aktualizálása, osztályközösségekhez, csoportokhoz igazítása. 
A szemléltető eszközök készítése, az interaktív táblák használata, valamint a 
számítógépes park használatba vétele szintén nagy kihívást jelent az iskola pedagógusai 
számára. 
A felzárkóztató és tehetséggondozó munka sok feladatot rótt a nevelőkre ebben a 
tanévben is . A gyermekek képességbeli összetétele miatt számos esetben a tanító/tanár 
a saját szabadideje terhére foglalkozott a gyerekkel. Ennek eredményeként nagyon 
szépen szerepeltek tanulóink a különböző versenyeken. 
Az év során megíratott témazárók, számon kérő dolgozatok jelentős javító munkát 
vontak maguk után. Ennek eredményeként, valamint a szóbeli számonkérésekkel együtt 
a tanulók többsége 30-35 osztályzattal is rendelkezik, melyek alapján értékelték a tanévi 
tevékenységét. 
Az alsó tagozaton az előírások és a napi javítás jelent fokozott adminisztratív munkát a 
tanítóknak. 
A munkaközösségek elvégezték az év elején elfogadott - tanévre betervezett munkát. 
Tanórán kívüli tevékenység területén:  A 7-8. évfolyamon a pályaválasztás segítése 
évről évre kiemelt feladat. Ennek érdekében minden ősszel pályaválasztási szülői 
értekezletet tartunk, ahol a környékbeli középiskolák bemutathatják intézményüket 
megkönnyítve a továbbtanulók választási döntését. 
A diákkíséret – diáksport, úszás, színház, zenei fellépés, kiállítás, múzeumlátogatás, 
külföldi látogatások testvériskolai kapcsolat keretében, stb.- szintén jelentős része volt 
mindennapjainknak a tanév folyamán. 
Kerékpártúrák, papírgyűjtés, Amatőr színjátszók találkozóján való részvétel,Nagylakon 
énekkari szereplés, Dér Kupa, Dér nap – A Padlás című színvonalas előadás 
megrendezése és többszöri bemutatása, különböző sportrendezvények: röplabda, 
kézilabda, labdarúgás, teremfoci, sport- és ügyességi versenyek tarkították a tanév 
eseményeit. 
A magatartási problémákkal küzdő tanulók rengeteg problémát okoztak ebben a 
tanévben. Többször ki kellet hívni a rendőrséget is a veszélyhelyzetek elhárítására. 
Számos esetben készítettek az osztályfőnökök tanulói jellemzést rendőrségre, bíróságra, 
pártfogói megkeresésre. 
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Jelentős munkát okozott ebben a tanévben is az Országos Kompetenciamérésekre való 
felkészülés, ennek előkészítése, lebonyolítása. 

Kovács Sándor polgármester: A napirendet a Szociális és a Pénzügyi Bizottság is 
tárgyalta. 
 
Bodzás István képviselő: A Szociális Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 
elfogadásra javasolja.  
 
Vetró Józsefné képviselő: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 
elfogadásra javasolja.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki  a beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
111/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Beszámoló a Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde 
Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény munkájáról 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a közoktatásról 
szóló, többször módosított 1993. évi LXXIX. törvény 102. §-ának (2) bekezdése 
g.) pontjában biztosított jogkörében eljárva a Dér István Általános Iskola, 
Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási 
Intézmény munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta, azt elfogadja. 
 
Határozatról értesítést kap: 
1.) Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú Közös 

Igaz-gatású Közoktatási Intézmény igazgatója 6913 Csanádpalota, Szent 
István utca 46. 

2.) Kovács Sándor polgármester Helyben 
 
3. sz. n a p i r e n d: Az Önkormányzat által fenntartott oktatási-nevelési 
intézményekben indítható csoport- és osztálylétszámok meghatározása (írásos anyag 
csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: A napirendet mindkét bizottság tárgyalta. 
 
Bodzás István képviselő: A bizottság megtárgyalta az előterjesztést és javasolja, hogy 
most a 380 órát fogadjuk el és augusztusban térjünk vissza a létszám függvényében az 
óraszám meghatározására. 
 
Kovács Sándor polgármester: Az intézményvezető asszonnyal egyeztetve a kiadott 
határozati javaslatot 2 ponttal egészítettük ki, mely alapján a határozati javaslat 
kiegészül egy d.) és e.) ponttal, amely a következő: 
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„A közoktatási törvény 52. §. (11) bekezdése alapján számított óraszámok terhére a 
tanulók csoportosan is összevonhatók, a fejlesztő pedagógus óraszáma – az óvodát is 
beleértve – maximum 22 órában használható fel.  
 
Képviselő-testület a b) pont szerinti ellátandó órák számát a tényleges tanulólétszám 
ismeretében felülvizsgálja, erre a 2011. augusztus havi munkaterv szerinti ülésén 
visszatér.” 
 
Mikulán László képviselő: Kiküldésre került egy előterjesztés, amiből én felkészültem. 
A bizottságnak volt egy módosító javaslata. Az SZMSZ-ünk értelmében először a 
módosító javaslatot tesszük fel szavazásra, utána az eredeti javaslatot. Azóta történtek 
változások. Egy kicsit körültekintőbb előterjesztést kérek.  
 
Schüszler Istvánné intézményvezető: Miután kiosztásra került a 380 órás anyag, azóta 
a polgármester úrral történt még egy egyeztetés. Azóta bejöttek a napközihez az 
igénylőlapok a szülőktől. A 3. a. osztályban 2 fő kivételével mindenki igényli a 
napközit, a 3. b. osztálynál szintén 2 fő kivételével mindenki igényli a napközit, de ez 
még változhat. Készítettem egy olyan számítást, ha egy csoport marad, akkor 362 
órából meg lehet oldani, ha a 3-ik évfolyamon két csoport marad, akkor lesz a 380 óra, 
de semmiképpen nem megyünk fölé a 380 órának. Ez csak egy tájékoztató jellegű 
számítás volt. Augusztusban válik konkréttá, hogy hány napközis csoport lesz, így 
akkor visszatérünk rá.  
 
Kovács Sándor polgármester: A bizottsági elnök által javasolt módosítás beépült a 
határozati javaslatba. Ismerteti a határozati javaslatot.  
 
Aki az iskolában indítható osztályokat elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozza:  
 
112/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy:  A Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú Közös 
Igazgatású Közoktatási Intézmény Dér István Általános Iskolai Tagintézményében a 
2011/2012-es tanévben indítható osztályok, napközis csoportok számának 
meghatározása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a helyi 
 önkormányzatokról szóló, többször módosított 1990. évi LXV. törvény 8. § (4) 
bekezdésében, valamint a közoktatásról szóló, többször módosított 1993. évi 
LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés c) pontjában meghatározott feladatkörében 
eljárva, figyelemmel a közoktatási törvény 52 - 53. §-ában, 129. §-ában 
foglaltakra és a 3. számú melléklete I. fejezetében az Iskola címszó a) és b) 
pontjában előírt létszámhatárokra – a fenntartásában működő Dér István 
Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú Közös Igazgatású 
Közoktatási Intézmény Dér István Általános Iskolai Tagintézményében a 
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2011/2012-es tanévben indítható osztályok, napközis csoportok, ellátandó órák 
számát az alábbiak szerint határozza meg, hagyja jóvá: 

 
 a) Az indítható osztályok száma 9. Az egyes évfolyamon indítható osztályok 

száma:  1. évfolyam 1 osztály, iskolaotthonos, 
   2. évfolyam 1 osztály, iskolaotthonos, 
   3. évfolyam 2 osztály, 
   4. évfolyam 1 osztály, 
   5. évfolyam 1 osztály, 
   6. évfolyam 1 osztály, 
   7. évfolyam 1 osztály, 
   8. évfolyam 1 osztály, 
   Napközis csoport 3 csoport (2 alsós csoport, 1 felsős). 
 

b) Az ellátandó órák száma 380,08 óra/hét. 
 
 c) Képviselő-testület engedélyezi a Dér István Általános Iskolai Tagintézmény 
részére, hogy az osztálylétszámokat a közoktatási törvényben meghatározott 
maximális létszámhoz képest legfeljebb a törvény 3. számú melléklet 7 – 8. 
pontjában meghatározottak szerinti mértékben átlépje, túllépje. 

 
d) A közoktatási törvény 52. § (11) bekezdése alapján számított óraszámok 
terhére a tanulók csoportosan is összevonhatók, a fejlesztő pedagógus óraszáma 
- az óvodát is beleértve – maximum 22 órában használható fel. 
 
e) Képviselő-testület a b) pont szerinti ellátandó órák számát a tényleges 
tanulólétszám ismeretében felülvizsgálja, erre a 2011. augusztus havi munkaterv 
szerinti ülésén visszatér. 
 
Képviselő-testület felkéri az intézmény vezetőjét, hogy az ellátandó órák száma 
feletti álláshelyek megtartása érdekében a részmunkaidős foglalkoztatás 
lehetőségét vizsgálja meg. 
 

 A határozatról értesítést kap: 
1.) Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú Közös 
Igazgatású Közoktatási Intézmény igazgatója 6913 Csanádpalota, Szent István 
utca 46. 

 2.) Kovács Sándor polgármester Helyben 
 3.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Helyben 
 4.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi 
 Csoportja Helyben 

5.) Kövegy Község Önkormányzata 6912 Kövegy, Kossuth utca 29. - 
tájékoztatásul 

 
Aki az óvodában indítható csoportok meghatározását elfogadja, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
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113/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy:  A Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú Közös 
Igazgatású Közoktatási Intézmény óvodai tagintézményeiben a 2011/2012-es nevelési 
évben indítható csoportok számának meghatározása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (4) bekezdésében, 
valamint a közoktatásról szóló, többször módosított 1993. évi LXXIX. törvény 
102. § (2) bekezdés c) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, 
figyelemmel a már hivatkozott közoktatási törvény 24. §-ában foglaltakra, a 
törvény 3. számú melléklete I. fejezetében Óvoda címszó alatt előírt 
létszámhatárokra – a Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde 
Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény óvodai tagintézményeiben a 
2011/2012-es nevelési évben 

 
a) indítható óvodai csoportok számát az alábbiak szerint határozza meg: 
  - a Napsugár Óvodai Tagintézményben  4 csoport, 
  - a Királyhegyesi Óvodai Tagintézményben  1 vegyes csoport, 

- az Ambrózfalvi Egységes Óvoda-Bölcsőde Tagintézményében 
1 vegyes csoport. 

 
b) Képviselő-testület engedélyezi a Napsugár Óvodai Tagintézmény és a 
Királyhegyesi Óvodai Tagintézmény részére, hogy az óvodai csoportlétszámokat 
a közoktatási törvényben meghatározott maximális létszámhoz képest legfeljebb 
a törvény 3. számú melléklet 7 – 8. pontjában meghatározottak szerinti 
mértékben átlépje, illetve túllépje. 

 
 A határozatról értesítést kap: 

1.) Dér István Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú Közös 
Igazgatású Közoktatási Intézmény 6913 Csanádpalota, Szent István utca 46.  

 2.) Kovács Sándor polgármester Helyben 
3.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Helyben 

 4.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi 
 Csoportja Helyben 
 5.) Királyhegyes Község Önkormányzata 6911 Királyhegyes, Jókai utca 38. - 
 tájékoztatásul 

6.) Kövegy Község Önkormányzata 6912 Kövegy, Kossuth utca 29. - 
tájékoztatásul 
7.) Ambrózfalva Község Önkormányzata 6916 Ambrózfalva, Dózsa György utca 
1. - tájékoztatásul 

 
4. sz. n a p i r e n d: Közalkalmazottak étkezési hozzájárulás előirányzatának zárolása 
(írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: A napirendet mindkét bizottság tárgyalta. 
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Bodzás István képviselő: A Szociális Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és a 
határozati javaslatot elvetette.  
 
Vetró Józsefné képviselő: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
elfogadásra javasolja.  
 
Kovács Sándor polgármester: Úgy gondolom, hogy Makó térségében mi voltunk az 
az önkormányzat, aki legtovább tudta biztosítani a közalkalmazottak számára az 
étkezési jegyet. Azt nem tudom, hogy miből fogjuk kifizetni a béreket, a közüzemi 
számlákat. Azon kellene mindenkinek szorgoskodni, hogy az önkormányzat saját 
bevételeit, akár normatívákon keresztül, hogy lehetne bővíteni. Önként vállalt feladat a 
fizikoterápia, a gondozóház, amelyet a jövőben az állam nem fog finanszírozni. 
Ezeknek a működése érdekében meg kell tenni mindent. 
 
Bodzás István képviselő: Alapvetően én úgy gondolom, hogy a közalkalmazottak egy 
csomó mindent nem kapnak meg, mint például a minőségi bérpótlék.  
 
Mikulán László képviselő: Felmerült a bizottsági ülésen, hogy a köztisztviselők és 
közalkalmazottak között mi igazságos, mi nem. A közalkalmazottak esetében ez mennyi 
pénzt jelent.  
 
Kovács Sándor polgármester: Ez éves szinten kb. 8 millió Ft-ot jelent, aminek nincs 
meg a fedezete.  
 
Vetró Józsefné képviselő: Pénzügyi Bizottsági ülésen elhangzott, hogy ez nem 
végérvényes, ez csak felfüggesztés. Ha az önkormányzat anyagi helyzete megengedi, év 
végén lehet, hogy valamennyi visszatérül belőle.  
 
Kovács Sándor polgármester:  Aki  egyetért a közalkalmazottak étkezési hozzájárulás 
előirányzatának zárolásával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 3 igen, 3 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
az előterjesztett határozati javaslatot elvetette, azt nem fogadta el. 
 
 
5. sz. n a p i r e n d: Önkormányzati társulások működésének értékelése (írásos anyag 
csatolva)  
 
Kovács Sándor polgármester: Javasolom a Képviselő-testületnek, hogy az értékelést 
fogadja el. 
 
Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
114/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Társulások működéséről tájékoztató. 
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H a t á r o z a t  
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a társulások 
működéséről előterjesztett tájékoztatót elfogadja. 
A határozatról értesítést kap: 

1.) Kovács Sándor  polgármester Csanádpalota 
 
6. sz. n a p i r e n d: Beszámoló a Makói Kistérség Többcélú Társulásának 
tevékenységéről (írásos anyag csatolva) 

 
Kovács Sándor képviselő: Aki a beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 
115/2011. (VI. 29.) Kt.h.  

 
Tárgy: Beszámoló a Makói Kistérség Többcélú Társulásban végzett tevékenységről  
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota város Önkormányzati Képviselő-testület megtárgyalta a Többcélú 
Kistérségi Társulás előző beszámoló óta eltelt időszakban végzett munkájáról, 
továbbá a társulási törvény hatálya alá tartozó társulásokban végzett 
tevékenységről, azok pénzügyi helyzetéről, a társulási célok megvalósulásáról 
szóló beszámolót és azt elfogadja. 
 
Határozatról értesítést kap: 
- Dr. Buzás Péter, Makó város polgármestere  
- Dr. Bánfi Margit, Makó város jegyzője  
- Kovács Sándor, polgármester 
- Erdélyi Sándorné dr. jegyző 

 
7. sz. n a p i r e n d: Beszámoló a Városi Könyvtár munkájáról (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: A napirendet a Szociális Oktatási Kulturális és 
Ügyrendi Bizottság tárgyalta. 
 
Bodzás István képviselő: A Szociális Bizottság megtárgyalta az könyvtár beszámolóját 
és elfogadásra javasolja. A könyvtárvezető jelenleg is egy pályázat keretében 
megvalósult tábort szervez, aktívan dolgozik. 
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a Könyvtár munkájáról szóló beszámolóját 
elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
116/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
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Tárgy: Beszámoló a Városi Könyvtár munkájáról 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – muzeális 
intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről szóló, 
többszörösen módosított 1997. évi CXL. törvény 68. §. e) pontjában biztosított 
feladatkörében eljárva – a Városi Könyvtár munkájáról szóló beszámolót 
megtárgyalta, azt elfogadja. 
 
Határozatról értesítést kap: 
1.) Városi Könyvtár Vezetője 6913 Csanádpalota, Sirály u. 6. 
2.) Kovács Sándor polgármester 
 

8. sz. n a p i r e n d: Rendeletalkotás hivatali időn és hivatali helységen kívüli 
házasságkötés engedélyezésének szabályairól (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta. 
 
Bodzás István képviselő: A Szociális Bizottság megtárgyalta a rendelet tervezetet és 
elfogadásra javasolja.  
 
Gila Mihályné aljegyző: A rendelet tervezetben a kiadotthoz képest annyi a változás, 
hogy a hatálya Nagylak közigazgatási területére is kiterjed, és erre a célra a Petőfi u. 14. 
sz. alatti községháza épületének nagytermét biztosítják.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki egyetért a rendelet tervezettel, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő 
házasságkötés engedélyezésének szabályairól, a többletszolgáltatás és az 
anyakönyvvezető részére fizetendő díj mértékéről szóló rendelet tervezetet 12/2011. 
(VI. 30.) önkormányzati rendeletévé emelte: 
 

Csanádpalota Város Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

12/2011. (VI. 30.)  
önkormányzati rendelete  

a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő 
házasságkötés engedélyezésének szabályairól, a többletszolgáltatás és az 

anyakönyvvezető részére fizetendő díj mértékéről  
 

(a rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 

9. sz. n a p i r e n d: Önkormányzati és államigazgatási feladatok ellátására 
körjegyzőség alakításáról szóló megállapodás módosítása (írásos anyag csatolva) 
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Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Ugyanazon elvek mentén egészül ki a körjegyzőségi 
megállapodás Ambrózfalva közigazgatási területével, mint Nagylak kirendeltséggel. A 
munkamegosztás esetében a kirendeltségen folyó hatósági munkát Ambrózfalva 
tekintetében Gila Mihályné aljegyző fogja felügyelni, illetve végzi a képviselő-testület, 
bizottságok működésével kapcsolatos feladatokat, míg Nagylakon ugyanezt a munkát az 
eddigiekhez hasonlóan én végzem. Ezt a megoldást jogszabály nem tiltja. A feladat-
ellátást is biztosítani tudjuk. Az előkészítés alatt álló közigazgatási átszervezésre 
tekintettel a megállapodás kiegészült egy 14. sz. ponttal, arra az esetre, ha az 
átszervezés következtében létszámleépítés végrehajtására kerülne sor, egyértelműsítve 
van, hogy az ennek következtében keletkező állami támogatással nem fedezett kiadás a 
létszámleépítéssel érintett önkormányzatot terheli. 
 
Mikulán László képviselő: Ez nem lesz megterhelő? Ezt mindenki győzi? Nem lesz 
kevés a katona a munkához? 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Gila Mihályné aljegyzővel egyeztettünk. Amikor a 
feladatellátást megbeszéltük, úgy érezte, hogy be tudja vállalni Ambrózfalvát, én évek 
óta dolgozom Nagylakon is.  
 
Mikulán László képviselő: Van egy teljesítő képessége egy embernek. Itt meg, ha 
lemaradunk, többletmunka keletkezik, azt is meg kell oldani. Gila Mihályné már most 
kezdi a munkavégzést, a helyettesítés fél évről szól, fél évre senki nem fogja 
megpályázni a jegyzői állást.  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Az ambrózfalvi jegyzői helyettesítés a következő 
napirend lesz. Az biztos, hogy fél évre nem fogják megpályázni az álláshelyet, de a 
feladatokat el kell látni. A helyettesítés erre az időszakra oldja meg a problémát, annak 
érdekében, hogy a feladatellátás folyamatos legyen és 2012. január 1-én egy olyan 
hivatal kerüljön a körjegyzőségbe, a feladatellátás zökkenőmentes volt. Az a 
kézenfekvő, hogy már most az lássa el a helyettesítéssel kapcsolatos feladatokat, aki 
majd a munkát tovább fogja vinni. Éppen ezért  javasoljuk a képviselő-testületnek a 
következő napirendi pont tárgyalásakor, hogy Gila Mihályné aljegyző helyettesítéséhez 
járuljon hozzá. 
 
Kovács Sándor alpolgármester: Aki elfogadja Ambrózfalva csatlakozásával a 
társulási megállapodás módosítását, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
117/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Önkormányzati és államigazgatási feladatok ellátására létrehozott 
körjegyzőséghez Ambrózfalva község Önkormányzata Képviselő-testületének 
csatlakozása. 
 

             H a t á r o z a t  
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Csanádpalota város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a helyi 
önkormányzatokról szóló többször módosított 1990. évi LXV. törvény 39. §. (3) 
bekezdése alapján a 2007. évben Nagylak Község Önkormányzatának 
Képviselő-testületével az önkormányzati és államigazgatási feladatok ellátására 
létrehozott körjegyzőséghez Ambrózfalva község Önkormányzata Képviselő-
testületének 2012. január 1. napjával  történő csatlakozását elfogadja. 

A körjegyzőségről szóló - felülvizsgált és módosított - megállapodást az 
előterjesztéshez csatolt tartalommal jóváhagyja, felhatalmazza a polgármestert 
annak aláírására. 

 
Határid ő: azonnal 
Felelős:    polgármester 
  
Határozatról értesítést kap: 

 
1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Gyarmati András polgármester Nagylak 
3.) Mitykó Mátyás Márton polgármester Ambrózfalva 
4.) Ambrózfalva megbízott Jegyzője 
5.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 

 
10. sz. n a p i r e n d: Ambrózfalván létesítendő jegyzői jogviszonyhoz hozzájárulás 
(írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Gila Mihályné aljegyző Ambrózfalván jegyzői 
feladatokat lát el, mindaddig míg a körjegyzőség nem jön létre.  
 
Aki az aljegyző helyettesítéséhez hozzájárul, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2  tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozza:  
 
118/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Aljegyző helyettesítéséhez hozzájárulás. 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – figyelemmel 
Ambrózfalva község Önkormányzatának Képviselő-testülete 57/2007. (VI. 
14.) Képv. T. H. számú megkeresésére – hozzájárul ahhoz, hogy – 
amennyiben a jegyzői állásra kiírt pályázat eredménytelen lesz -  Gila 
Mihályné Csanádpalota város aljegyzője 2011. július 1. napjától 2011. 
december 31. napjáig – Ambrózfalva község Önkormányzatának Képviselő-
testületével a helyettesítő jegyzői feladatok ellátására további közszolgálati 
jogviszonyt létesítsen. 

 
Képviselő-testület döntése a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi 
XXIII. törvény 21. §. (5) bekezdésén alapszik. 
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Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a aljegyző 
helyettesítésére vonatkozóan Ambrózfalva község Önkormányzatának 
Képviselő-testületével kötendő – jegyzőkönyv csatolt - megállapodást 
aláírja. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
 
1.) Mitykó Mátyás Márton polgármester Ambrózfalva 
2.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
3.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 

 
 
11. sz. n a p i r e n d: 2011. évi költségvetési rendelet módosítása (írásos anyag 
csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Az energetikai korszerűsítés miatt szükséges a rendelet 
módosítás, mivel az önkormányzat nem hitelből, hanem felhalmozásból biztosítja az 
önerőt.  
 
Aki egyetért a rendelet módosításával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az 
önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011. (II. 24.) önkormányzati 
rendelete módosításáról szóló rendelet tervezetet 13/2011. (VI. 30.) önkormányzati 
rendeletévé emelte:  
 

Csanádpalota város Önkormányzat  
Képviselő-testületének 

13/2011. (VI. 30.) 
önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011. (II. 24.) önkormányzati 
rendelete módosításáról 

 
(a rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
12. sz. n a p i r e n d: Csanádpalotáért Közalapítvány beszámolója (írásos anyag 
csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a Csanádpalotáért Közalapítvány beszámolóját 
elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
119/2011. (VI. 29.) Kt.h.  
 
Tárgy: Csanádpalotáért Közalapítvány beszámolója 
 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Csanádpalotáért 
Közalapítvány beszámolóját megtárgyalta és elfogadta. 
 
Határozatról értesítést kap: 
1.) Kovács Sándor polgármester 
2.) Gila Mihályné Csanádpalotáért Közalapítvány Kuratóriumának Elnöke 

Csanádpalota 
 
13. sz. n a p i r e n d: Csanádpalotai Lovas Egyesület részére tulajdonosi hozzájárulás 
megadása (írásos anyag csatolva)  
 
Mikulán László képviselő: Minden civil szervezeten próbáltunk eddig segíteni. 
Felmerül az, hogy a lovasok ne küldjenek egy papírt, hanem jöjjenek el, mondják el mit 
szeretnének, mert a határozati javaslatban az szerepel, hogy jelzálogjogot szeretnének 
bejegyeztetni az ingatlanra. Ez egy jelzálogjog bejegyzés. 
 
Kovács Sándor polgármester: Az a probléma, hogy lassan kihaladnak a két évből és a 
pályázati célt meg kellene valósítaniuk. A jelzálogjog bejegyzéshez történő 
hozzájárulással egyidejűleg ki fogjuk kötni, hogy a támogatási összeget 
engedményezzék arra a bankra, ahonnan a hitelt felveszik, s ez biztosítéka annak, hogy 
tartósan nem marad terhelt az ingatlan. 
 
Aki egyetért azzal, hogy a lovas-pályára a Lovas Egyesület jelzálogjogot jegyeztessen 
be, - a támogatásként kapott összeg megelőlegezésére felvételre kerülő hitel 
visszafizetésének garanciájaként - kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és  
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
120/2011. (VI. 29.) Kt.h. 
 
Tárgy:  Csanádpalotai Lovas Egyesület részére nyilatkozat kiadása. 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Csanádpalotai 
Lovas Egyesületnek a Leader pályázat keretében 5,1 millió forintos támogatást 
nyert, az önkormányzat tulajdonát képező lovaspálya területén tervezett 
fejlesztés megvalósításához hozzájárul ahhoz, hogy a 418/1 helyrajzi számú 
ingatlanára jelzálogjogot jegyeztessen be ezen összeg hitelfelvételének 
fedezetére, a pályázatban történő elszámolás, illetve a hitel pályázati 
támogatásból történő visszafizetéséig. 

 
A határozatról értesítést kap: 

 1.) Csanádpalotai Lovas Egyesület 
 2.) Csanádpalota Város Polgármestere Helyben 
 3.) Trembeczki Károlyné ügyintéző 
 
14. sz. n a p i r e n d:  Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyása (írásos anyag csatolva) 
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Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A szennyvízberuházás miatt az elkövetkezendő időben 
több közbeszerzési eljárást is le kell folytatni. Ezért a szennyvíz beruházási projekthez 
egyedi közbeszerzési szabályzat készült. A döntési hatáskörök nem változnak.  
 
Mikulán László képviselő: A záró rendelkezéseknél az „……. eltérésekkel kell 
alkalmazni…” ezt mit jelent? 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A közbeszerzési eljárás lebonyolítását jogszabályi 
előírás alapján külső szakértő végzi. A szakértővel, közbeszerzési tanácsadóval 
szerződést kell kötni. Amennyiben a részletszabályozásban eltérés mutatkozik, akkor a 
szerződésben szabályozattak az irányadók az adott eljárás adott szituációjára. A 
képviselő-testület akkor fog a szerződésben eltérő szabályozást alkalmazni, ha 
valamilyen területen részletesebben, vagy az eljárás sajátosságából eredően, valamilyen 
fontos okból eltérően kíván szabályozni. 

 
Kovács Sándor polgármester: Aki a közbeszerzési szabályzat jóváhagyásával 
egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület  7 igen szavazattal, ellenszavazat és  
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
121/2011. (VI. 29.) Kt.h. 
 
Tárgy: KEOP-1.0.2/2F/09-2010-0072 projekthez kapcsolódó Közbeszerzési Szabályzat 
jóváhagyása. 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város  Önkormányzatának Képviselő-testülete Csanádpalota 
Város Önkormányzatának a KEOP-1.2.0/2F/09-2010-0072 projekthez 
kapcsolódó közbeszerzések tekintetében alkalmazandó Közbeszerzési 
Szabályzatát a közbeszerzésekről szóló 2003. évi CXXIX. törvény 6. §-a 
alapján – a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal – jóváhagyja. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 
3.) Bán Teodóra pályázatkezelő Csanádpalota 
4.) Csanádpalota Város Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és 

Területfejlesztési Bizottságának elnöke 
 
15. sz. n a p i r e n d:  Csanádpalota Város Önkormányzat vagyonrendeletének 
módosítása (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: A rendelet-módosítást írásban kiadtuk. 
 
Aki egyetért a vagyonrendelet módosításával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az önkormányzat vagyonáról szóló többször módosított és egységes szerkezetbe 
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foglalt 12/2003. (VI. 2.) ÖR. rendelet módosításáról szóló rendelet tervezetet 14/2011. 
(VI. 30.) önkormányzati rendeletévé emelte: 
 

Csanádpalota Város Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

14/2011. (VI. 30.) 
önkormányzati rendelete 

az önkormányzat vagyonáról szóló többször módosított és egységes szerkezetbe 
foglalt 12/2003. (VI. 2.) ÖR. rendelet módosításáról  

 
(a rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
16. sz. n a p i r e n d: Szennyvíz beruházás önerő biztosításához szükséges döntések 
meghozatala (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy Csanádpalota 
egész területén a Víziközmű Társulat megalakult.  
 
Nemes Imre KÖVITE Plusz Kft. szakértő: A kiviteli tervek úgy készültek el, hogy 
Csanádpalota egész területén megvalósul a szennyvízberuházás. A most csatlakozó 
területek újabb forrást biztosítanak a beruházáshoz, újabb kamat támogatott hitel 
felvételre nyílik lehetőség. Az új terület 63 millió Ft kamattámogatott hitel felvételt tesz 
lehetővé. Az összes társulati hitel, amit önrészként kell felmutatni, 301 millió Ft 
kamattámogatott hitelt tesz ki, így lefedi az egész beruházási összköltséget. Korábban 
már a képviselő-testület meghozta a szükséges döntéseket a hitel ígérvényhez 
kapcsolódóan, de ahhoz, hogy az egész szennyvízberuházás megvalósuljon, a korábbi 
döntéseket módosítani kell. Ezeket a hitelkérelem benyújtásához csatolni kell.  

 
Mikulán László képviselő: A könyvvizsgálói jelentést a Pénzügyi Bizottság ülésén 
kaptuk meg. Már ment a bizottsági ülés, amikor a könyvvizsgáló asszony behozta a 
jelentést. Az áttanulmányozásához szerencsésebb lett volna, ha szünetet rendelnek el. 
Mielőtt jöttem a testületi ülésre megnéztem a honlapot és a független könyvvizsgálói 
jelentés nem olvasható. Kérdem, hogy a könyvvizsgáló asszony kapott-e meghívót a 
testületi ülésre. Kértem a pénzügyi bizottság elnökétől a jegyzőkönyvből egy példányt, 
de nem kaptam meg, majd ha elkészül, elolvasom.  
A június 29-i lakossági tájékoztatón a dátumon 2010-es évszám szerepel, de tudjuk, 
hogy 2011. évről van szó. Amikor nagy pénzekről van szó, akkor egy kicsit óvatosabb 
vagyok, az emberek túlhajszoltak, követnek el hibákat, de ennek következményei is 
lehetnek.  
Ami kiment tájékoztató, abban szerepel, hogy növeli az ingatlanok értékét, valamint ha 
valaki nem nyilatkozik az érdekeltségi hozzájárulás megfizetéséről, akkor a társulat 
kiveti az érdekeltségi hozzájárulás összegét. A hozzájárulás meg nem fizetése 
mindenkori jövedelemből tiltható. Azt szeretném kérdezni, hogy a nyugdíjból is?  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A könyvvizsgáló kapott meghívót a testületi ülésre, nem 
tudom miért nincs jelen, nekem nem jelezte, hogy nem tud jönni. Igen, a nyugdíj is 
letiltható jövedelem. 
 
Mikulán László képviselő: Annak örültem, hogy a társulat fog felvenni hitelt, nem 
pedig az önkormányzat. Előzőleg azért kellett levenni napirendről a hitel felvételt, mert 
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a kormány nem engedélyezi az önkormányzatok hitelvételét, mert így kívánják az 
eladósodást megakadályozni. Ezt erősíti meg a könyvvizsgáló asszony. Néhány 
fontosabb idézet a könyvvizsgálói jelentésből: A pénzintézet hosszú lejáratú hitelhez az 
önkormányzat garanciát, kezességvállalását kéri. A Víziközmű Társulat által történő 
hitelfelvétel  garanciavállaláshoz a testület felé magas kockázatra történő 
figyelemfelhívással, és a hiteltörlesztés bármely okból az önkormányzatra történő 
áthárítása esetére a kockázatkezeléshez tartozó feladatok átütemezésének, 
rangsorolásának kötelezettségével javaslom a döntést előkészíteni. A pályázat 
előkészítésének időszakában meglévő tagok általi befizetési kötelezettségének a hitelhez 
nem adtak elegendő fedezetet. ….az önkormányzat eladósodása folyamatosan nő…. 
Ezért bármely további adósság  felvállalása jelentős kockázattal jár………, ……. felül 
kell vizsgálni a kötelező feladatok felett az önkormányzat alapfeladat ellátási körébe 
nem tartozó feladatokat és azokat most hátra kell sorolni. Utal a könyvvizsgáló asszony 
az ÖNHIKI esetleges elmaradására. A tagok általi befizetési kötelezettségek 
teljesítésének elmaradásának kockázata, a hátralékok behajtási kötelezettsége a 
Társulásnál jelentkezik elsőként, de a garancia vállalóként realizálódhat az 
önkormányzatnál. Ezért a kezességvállalás jelentős kockázatot jelenthet. A képviselő-
testület az együttes információk birtokában kötelesek dönteni a beruházás 
megvalósításához tartozó garancia kezesség vállalás ügyében. A Társulás forgótőkével, 
vagyonnal nem rendelkezik, ezért amennyiben a társulás tagjainak a hiteltörlesztéshez 
tartozó visszafizetési kötelezettséghez nem lesz elegendő bevétele a társulás tagjaitól a 
garanciát adónak, azaz az Önkormányzatnak kell a hiteltörlesztést megfizetni. A 
képviselő-testület jóváhagyása melletti Csanádpalota Víziközmű Társulás hitel 
felvételének garancia vállalását csak abban az esetben tartom elfogadhatónak, ha a 
Társulás projekt vezetője nyilatkozatában vállalja a projekt bevételeinek és kiadásainak 
egyensúly megtartását.  
Egy vállaláshoz a garanciát mindig látni kellene. Ha a Víziközmű társulat vesz fel egy 
hitelt, és kezességet vállal az Önkormányzat, akkor mi a kezességet jóhiszeműen 
vállaljuk. Tehát mi feltételezzük azt, hogy a dolog sikerre van ítélve, bízunk abban, 
hogy a hitel visszafizetésre kerül. Abban az esetben, ha mégis további hitelfelvételekre 
kényszerül a testület, mert akik felelőtlenül vállalták be a fizetést, vagy életükben olyan 
változások álltak be, hogy már nem tudják a szerződéses kötelezettségeiket vállalni, 
teljesíteni, akkor majd nekünk az önként vállalt feladataink rovására kell a feladatainkat 
teljesíteni. A lényeg az, ha a nyugdíjból letiltható, akkor először hajtsuk már be azokon 
maradéktalanul, akik vállalták ennek a megfizetését, az egyösszegűt, meg a havi ltp-ket. 
Amikor már megfizették, akkor elővehetjük azt a kérdést, megvizsgáljuk, hogy veszünk 
fel hitelt vagy nem, vagy milyen formában, mert a könyvvizsgáló asszony jelentős 
kockázatokat emel ki az anyagban. Csanádpalotán ilyen mértékű beruházás még nem 
valósult meg, csak nem szeretnénk az önként vállalt feladatainkat kockáztatni. Ha nincs 
ez a kormányzati fék, akkor felveszi az önkormányzat, most viszont azzal nyugtatjuk a 
lelkiismeretünket, hogy felveszi a hitelt a társulat, mi csak kezesek vagyunk.  
 
Kovács Sándor polgármester: Két dolgot tisztázzunk. Az önerő alapból a 
szennyvízberuházáshoz plusz forrást próbáltunk az önerőhöz szerezni, akkor próbáljunk 
azon gondolkodni, hogy az önkormányzat tegyen-e valamit. Egyenlőre úgy tűnik, hogy 
a hitel lehetőségek nem állnak rendelkezésre. A másik variáció az, hogy nálunk már az 
előző társulatnak a létszáma is fedezte volna a jelenlegi hitel felvétel keretét. A befolyó 
összeg 390 millió, ebből 301 milliót kívánunk a szennyvízberuházásra felhasználni. 
Ebben a rendszerben kb. 90 millió Ft tartalék van.  
 



 22 

Mikulán László képviselő: Értem én az elmondottakat, de teljesen mást mond a 
könyvvizsgáló asszony. Hangsúlyozom, hogy nem a szennyvíz ellen, hanem a pénzről 
beszélek.  
 
Benke Marcell alpolgármester: Szeretném felhívni a figyelmet, hogy tavaly mikor 
megalakult az első szennyvíztársulat, amikor a kivitelezésre a pályázatot benyújtottuk, 
akkor is banki hitel ígérvénnyel kellett ellátni a pályázatot. Akkor kb. 1300 volt a 
társulat tagja, ennek ellentételeként durván 238 millió Ft hitel ígérvényt kért a 
szennyvíztársulat és kapott. Ehhez a hitel ígérvényhez akkor is az önkormányzat 
képviselő-testületének a kezességéhez volt szükség, amit akkor megadtunk. Most 
megtörtént a szennyvíz társulat kiterjesztése, további 400 ingatlan csatlakozott, ez adja a 
lehetőséget arra, hogy a szükséges önerő szintjére további 63 millió Ft hitelt vegyen fel 
a szennyvíztársulat, és ehhez a szükséges önkormányzati kezességvállalást kellene most 
megtennünk. Azt tudjuk, hogy az önkormányzat és a szennyvíz társulat társberuházói 
kapcsolatban van egymással, tehát valójában majdnem mindegy, hogy ténylegesen ki 
veszi fel a hitelt. A törlesztést a befizetéseiből a lakosság végzi. A tavalyi hitelkérelem 
mögé tett kezességhez képest a helyzetünk hitelterhelhetőség szempontjából javult. 
Kevesebb a hitelterhelés a tavalyinál. Jobb ez a változat, hogy a társulat veszi fel a hitelt 
és az önkormányzat a kezes. Így az önkormányzat mozgástere szabad, hiszen minimális 
az önkormányzat eladósodottsága. A mi önkormányzatunknak a fejlesztési alapot 
terhelő adósságunk minimális, 11 millió kb. , amit 2027-ig kell befizetni, tehát még 16 
évünk van rá, kevesebb, mint évi 1 millió a visszafizetési kötelezettség. Sajnos a 
könyvvizsgáló jelentésnek rossz a szerkezete. Idézek belőle: Így összesen a tagok általi 
befizetés 393.140.000 Ft várható, mely a felvételre kerülő 301.903.781 Ft hitel  
felvételének visszafizetési fedezetéül kerülhet felhasználásra a Csanádpalotai 
Víziközmű Társulat részéről. 
393 millió Ft akkor lesz, ha mindenki a kötelezettségét 100 %-ig kifizeti. Ebből 
nyilvánvalóan lesz lemorzsolódás, amit senki sem tud kiszámolni. Kb. 76 %-nak kell 
befolyni ahhoz, hogy egyensúlyban legyünk. Véleményem szerint ez a kockázat 
vállalható. Azt javaslom a képviselő-testületnek, hogy ezt a kockázatot vállaljuk be.  
 
Mikulán László képviselő: A társulatnak segítünk, hogy menjen a dolog, de 
kapkodnunk nem kell, van idő. Majd amikor nincs semmiféle fajta kintlévőség, akkor 
majd fogunk róla beszélni. A megállapodás 3-ik pontjában a szerződő felek  rögzítik, 
hogy a második pont szerinti hitelkamat pontos összegéről nem tudnak megállapodni 
azért, mert a pénzintézet a kölcsönt változó kamatozással nyújtja. A későbbiekben 
olvasható, hogy a fentieken túlmenően a beruházás befejezéséig mi átvállaljuk a 
dolgokat. Tehát mondom, hogy nem a szennyvíz ellen meg mellett, ahogy sokan 
mondják rám, pénz. Féltem azt, amit eddig elért ez a település, az együtt lenne jó a 
szennyvízzel, hogy a lakosság azt kibírja fizetni. Nem beszélünk a talajterhelési díjról. 
Ha valaki a belső beszerelést nem tudja vállalni, akkor még fizessen talajterhelési díjat. 
Sok a kérdőjel.  
 
Nemes Imre KÖVITE Kft. szakértő: A közműfejlesztési hozzájárulásról szóló 
törvény egyértelműen kimondja, hogy első öt évben 70 % kamattámogatott víziközmű 
hitel felvételével csak és kizárólag a Víziközmű Társulat jogosult. Utána 30 % 
kamattámogatásra jogosult. A pályázathoz mindenképpen be kell mutatni a fedezetet. 
Vagy hitelígérvény formájában, vagy készpénzben tudja bemutatni. Nem várhat egy 
település addig, míg a lakosságtól a befizetéseket összegyűjti, hiszen ez a pályázati 
lehetőség rég elmegy.  
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Mikulán László képviselő: Köszönöm a kiegészítést, korrekt.  Akkor most a 
Víziközmű Társulat veszi fel a hitelt az önkormányzat kezességvállalása mellett, úgy 
hogy van néhány ember, aki hanyagul fizeti az ltp-t, van néhány ember akiről tudjuk, 
hogy nem fogja megfizetni, és bevállaljuk azt, hogy az önként vállalt feladatok rovására 
helyettük fizetnünk kell.  
 
Bodzás István képviselő: Elmentem egy banki szakemberhez, aki azt mondta, hogy 
nem érti a kezességet. Ugyanis egyértelműen kiderül a dokumentumból, hogy ez az 
emberek és a bank közötti bunyó. Szó szerint azt mondta, hogy 90 %-os plusszunk van, 
de ebből le is kell vonni, ez 27 %-os túlütés. Így aztán a banknak a forgótőkéje is meg 
fog nőni, ez a banknak iszonyatosan jó üzlet. Ezért nem érti ezt a kezességvállalást.  
 
Kovács Sándor polgármester: A banknak semmi köze az 1,3 milliárdhoz, hiszen ez 
szállítói finanszírozásban van, ez a Banknál nem fog megjelenni, ezt az iránytó hatóság 
közvetlenül a vállalkozó részére fogja kifizetni. Ez mindig ott lesz az irányító 
hatóságnál, a társulat az önerőt pakolja bele és onnan kerül kifizetésre a vállalkozónak.  
 
Nemes Imre KÖVITE Kft. szakértő: A Víziközmű Társulat, mint jogi személy veszi 
fel a hitelt. Lényegében a lakosoknak csak az érdekeltségi hozzájárulás megfizetése a 
kötelezettsége. Azért, hogy a Víziközmű Társulat, mint jogi személy milyen további 
kötelezettségeket vállal, ezért a tagok nem felelnek.  
 
Mikulán László képviselő: Most nézem, hogy erről meg nem készül videó felvétel, ez 
a legfontosabb napirend. Azért lett volna rá szükség, hogy az információt az emberek 
közvetlenül hallják, hogy az érdeklődők meggyőződhessenek a testületi ülésen 
elhangzottakról. Csak most látom.  
 
Kovács Sándor polgármester: Én sem vettem észre.  
 
Mikulán László képviselő: Köszönöm szépen. Pont olyan mikor említetted az 
információhiányt. Akkor megszavaztam én is, amikor a piros tervet át kellett írni sárga 
tervre, mert a kivitelezőnek ez nagyobb szabadságot hoz. Ne jussunk oda, mint az 
óvodánál a tartállyal. Nincs összeesküvés elméletem, de ezek már nem véletlenek. 
Szerintem ne készüljön több videó, mert ez az az eset, amit nem lehet megmagyarázni. 
Jegyzőkönyvet sem kaptam a bizottsági ülésről, pedig kértem. 
 
Vetró Józsefné képviselő: Nem tőlem nem kaptál jegyzőkönyvet, én sem kaptam. Még 
nem készült el. Jeleztem a jegyzőkönyvvezetőnek, hogy Mikulán László képviselő 
kivonatot kér a jegyzőkönyvből, erre a napirendre fókuszálva. Amikor elkészül, akkor 
kivonatot fogsz kapni.  
 
Mikulán László képviselő: Nekem most már nem kell jegyzőkönyv. Ez egy fontos 
dolog, szeretnék tiszta lelkiismerettel dönteni. Viselje az a következményeit, aki mindig 
információ bővében van, de ne kérjétek azon számon, aki információ szűkében.  

 
Kovács Sándor polgármester:  Szerintem, minden információ rendelkezésre áll. Majd 
kérünk egy szakértői véleményt, hogy az irányító hatóság miért kérte azt, hogy a tervek 
sárga könyv szerint is elkészüljenek. Mi megterveztettük pirosba, én sem tudom a 
különbséget, ezek már nagyon szakmai dolgok. Majd megtudjuk a szakemberektől. 
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Bodzás István képviselő: Köztudott rólam, hogy nagyon szennyvízpárti vagyok, 
szerveztem is a társulatot. Ezt én sem értem, és így garanciát vállalni ebben helyzetben 
nem biztos, hogy tudok.  
 
Kovács Sándor polgármester: Én tudomásul veszem, de az biztos, hogy kb. 120 
milliót vissza kell fizetni és ez a település bedőlését jelenti. Nem akarok fenyegetni 
senkit, de ez így van.  
 
Mikulán László képviselő: Én kérdezek, de te indulatos vagy. Ez már bizalmi kérdés, 
én megszavaztam azt, hogy tervezzük át, de itt már annyi minden van. 
 
Kovács Sándor polgármester: Az előterjesztéshez a határozati javaslatok írásban 
kiadásra kerültek.  
Aki egyetért az 1. számú határozati javaslattal kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A képviselő-testület 7 tagjából 3 képviselő igennel szavazott, a határozati javaslat nem 
kapta meg az elfogadásához szükséges többséget, a képviselő-testület a javaslatot 
elvetette, nem szavazta meg. 
 
Köszönöm, a testületi ülést berekesztem.  
 

K.m.f.t.  
 
 

Kovács Sándor       Erdélyi Sándorné dr. 
 polgármester         jegyző 
 
 
Jancsik Zoltán        Bodzás István 
    jkv.hit.               jkv. hit.  
 
 
 


